

Title (en)

DRAWER WITH TWO LEVELS FOR THE STORAGE OF DRUGS.

Title (de)

ZWEISTÖCKIGE SCHUBLADE ZUR EINLAGERUNG VON MEDIKAMENTEN.

Title (fr)

TIROIR A DEUX ETAGES POUR LE STOCKAGE DE MEDICAMENTS.

Publication

EP 0316372 A1 19890524 (FR)

Application

EP 88902869 A 19880321

Priority

FR 8704661 A 19870330

Abstract (en)

[origin: WO8807341A1] Drawer with two inclined non-superimposed levels for the storage of pharmaceutical products and adapted to sliding systems. It is comprised of a bottom consisting of two levels (1) and (2) situated in two parallel planes inclined towards one of the edges (9), connected by a medial wall (3), each level being situated on either side of the medial wall. Transparent stops are provided to stop the stored products. The drawer, according to the invention, is particularly intended for the storage of pharmaceutical products.

Abstract (fr)

L'invention concerne un tiroir à deux étages inclinés non superposés permettant de stocker des produits pharmaceutiques et s'adaptant aux systèmes de coulissemement. Il est constitué d'un fond formé par deux étages (1) et (2) distincts situés dans deux plans parallèles inclinés vers l'un des bords (9), reliés par une paroi médiane (3), chaque étage étant situé de part et d'autre de la paroi médiane. Des butées transparentes assurent l'arrêt des produits stockés. Le tiroir selon l'invention est particulièrement destiné au stockage des produits pharmaceutiques.

IPC 1-7

A47B 67/04; A47B 88/00

IPC 8 full level

A47B 67/04 (2006.01); **A47B 88/00** (2006.01); **A47B 88/20** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47B 67/04 (2013.01 - EP); **A47B 88/969** (2016.12 - EP); **A47B 88/994** (2016.12 - US); **A47B 88/42** (2016.12 - EP)

Citation (search report)

See references of WO 8807341A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

FR 2613199 A1 19881007; FR 2613199 B1 19890616; DE 3881162 D1 19930624; DE 3881162 T2 19931223; EP 0316372 A1 19890524; EP 0316372 B1 19930519; WO 8807341 A1 19881006

DOCDB simple family (application)

FR 8704661 A 19870330; DE 3881162 T 19880321; EP 88902869 A 19880321; FR 8800148 W 19880321